
Vergadering: MR02      Datum: 19 november 2024 

Lokaal: Technasium 

Aanwezig: Hans Hupperetz, Ellen Huveneers, Herman Laeven, Roger Velraad, Marcus Froijen, 
Vince Schilders, Mathijs Westerink, Rachelle Bemelmans, Leo van Duijvenbode, Frans Lipsch, 
Natascha Jongen, Wim Smeets, Tim Ortmans. 

Agendapunten 

1 Notulen laatste MR01 2024-2025 Aanvulling vanuit oudergeleding. Laatste mr-
vergadering is over strafwerk schrijven gesproken 
(het schrijven van 8-jes). Daar is denigrerend over 
gesproken door aanwezigen. Oudergeleding heeft 
daar haar onvrede over uitgesproken en dat is niet 
opgenomen in de notulen.  

 

Ingezonden Bijlagen/ Opmerkingen 
1 Brief cameratoezicht + regels  
2 Brief Schoolleiding aan MR Schoolleiding vraagt of we voor de toekomst 

kunnen afspreken om elkaar wel over en weer te 
informeren voordat bijvoorbeeld een bestuur wordt 
geïnformeerd.  
Inhoudelijk wil de schoolleiding vasthouden aan de 
nieuwe maatregelen. Leerlinggeleding geeft aan dat 
volgens de jurisprudentie het daadwerkelijk 
uitgevoerde beleid, beleid is in context van de WMS. 
En een wijziging van het uitgevoerde beleid 
instemmingsplichtig is. Schoolleiding geeft aan dat 
MR jaarlijks instemt met schoolgids en regels. 
Leerlinggeleding geeft aan dat het het stemmen 
over schoolregels niet heeft meegemaakt in de 
zittingsduur van het langstzittende lid. 

3 Brief OOP inzake cameratoezicht Ter kennisgeving aangenomen. 
 

Ter informatie Bijlagen/ Opmerkingen 
1 Voortgang herinrichting M-ruimte Vmbo en mavo hebben een keuze gemaakt voor wat 

betreft meubilair en indeling. Bij havo / vwo loopt 
het traject nog. Er is nog geen overeenstemming 
bereikt. Beoogde datum is 17 december maar het is 
vooral belangrijk dat er een gedragen advies komt. 
Realiseren docenten zich dat wanneer ze kiezen 
voor een lokaal van 22 leerlingen dat ze geen 
instructie kunnen geven aan de gehele groep? Daar 
is volgens de schoolleiding vanaf 2016 al 
overgesproken en dat is het uitgangspunt van de 
onderwijskundige visie.  

2 Onderwijstijd 2023-2024 Vmbo heeft norm niet gehaald. Ziekte bij docenten 
dvpr is daar debet aan. 
Mavo was goed. 
Havo 4 en vwo 4 en 5 zaten net onder norm. Op 



cohortniveau zitten ze nog op de norm. 
Bij havo 4 is het opvallend dat je in een korter 
schooljaar wel de norm haalt en in andere 
schooljaren weer niet.  

3 Voortgang pilot onderwijstijd Onderwijsbureau 1801 voert landelijke pilot uit. 
Komen op 9 december op onze school langs. In 
januari zal er een schoolbezoek plaatsvinden bij 
een school die reeds gestart is. Speerpunten eigen 
school worden geïnventariseerd binnen werkgroep. 
Voor volgende MR zal ook duidelijk zijn wat er in het 
land gebeurt en waar wij als school bij willen 
aansluiten.  

4 Kwaliteitsbeleid Bovenbouwsucces bij de havo zit onder de norm. 
Ook driejaarsgemiddelde neemt af. 
Grote groep havo 4 heeft de school verlaten of is 
gedoubleerd.   
Bij het onderwerp onderwijspositie wijken we 
positief af. Leerlingen zitten vaker boven het advies 
dat ze gekregen hebben van de basisschool. 
Onderbouwsnelheid gaat omlaag, kan gekoppeld 
zijn aan het geven van teveel kansen. Dat moet 
zeker voor leerjaar 3 nader worden onderzocht.  
 

 

Ter Bespreking Bijlagen/ Opmerkingen 
1 Kolomjaarverslagen 2023-2024 Jaarverslagen zullen vanaf volgend schooljaar ook 

gestandaardiseerd worden.  
2 Kolomjaarplannen 2024-2025  Mr mist ambitie in jaarplannen. Lage examenscore 

en leerling tevredenheid. Welke speerpunten zijn 
geformuleerd. Met name doorlopende leerlijn krijgt 
aandacht. Basis moet goed worden aangeleerd. 
Eindsprint voor huidige 4 mavo leerlingen. Hoe is 
deze vormgegeven? Is er een doelstelling en een 
actie aan gekoppeld. Verhaal is complexer. Enkele 
vakken vallen uit maar vaak moet het ook op 
leerlingniveau worden bekeken.  

3 Verschil realisatie en begroting 
2024 (tussenstand) 

Niet behandeld vanwege tijdtekort. De jaarrekening 
in maart wordt uitvoerig besproken.  

4 Wijziging PTA VWO5 Scheikunde   
5 Schoolgids 2024-2025 Kan in de schoolgids benoemd worden wie 

verantwoordelijk is voor ib&p binnen onze school? 
Verzoek is verder om de schoolgids voor 
aankomend schooljaar te ontvangen voor start 
zomervakantie zodat bij MR01 direct kan worden 
ingestemd.  

 

 

 



 

 

 

Ter Instemming Bijlagen/ Opmerkingen 
1 Kolomjaarplannen 2024-2025 Nee, tenzij ambitieniveau 0.2 punt hoger wordt 

ingesteld op alle onderdelen inclusief een 
doelstelling. Unaniem 

2 Wijziging PTA VWO5 Scheikunde  Unaniem 
3 Schoolgids 2024-2025 Unaniem 
4 Uitbreiding camerasysteem 8 voor en 3 tegen 
 

 

Rondvraag 
Leerling geleding: internet op school. Leenlaptops / schoollaptops maken niet altijd een 
goede verbinding. Zeker bij afname toetsen kan dit stress veroorzaken. 
 
Het schrijven van 8-jes als strafmaatregel is disproportioneel en niet zinvol. Schoolleiding 
geeft aan dat serieus strafwerk niet serieus wordt gemaakt. Dat is de ervaring. Wordt 
doorgeschoven naar volgende keer. 
 
Onderzoek naar krukjes in krantenartikel voor de zomervakantie. Wat is daar de status van? 
Werkgroep meubilair en arbo Dexis hebben dat opgevolgd.  
 
Hoe zit het met de Gardareis? Waarom zijn er andere reizen georganiseerd die een stuk 
duurder zijn? Er zijn geen docenten gevonden om die reis te organiseren. Nieuw 
beleidsdocument inzake reizen wordt ook met MR gedeeld in MR03. 
 
Sl: er is contact met juridische zaken geweest. Wijziging / uitbreiding blijft een discussiepunt. 
Om aan alle onduidelijkheid een eind te maken vraagt de schoolleiding om instemming. 
Indien niet ingestemd wordt gaan de nieuwe camera’s op zwart maar dat betekent ook dat er 
geen controle kan worden uitgevoerd bij incidenten. Beelden worden overigens alleen 
geraadpleegd bij incidenten. Rector geeft toestemming en beelden worden maximaal 14 
dagen bewaard.  
 
PMR: Afspraak Mark Fleuren via datumprikker voor extra bijeenkomst.  
 
 
 
 
 

 

 


